
Zapytanie 

(nr 3248) 

do ministra sprawiedliwości 

w sprawie efektów przekształcenia przywięziennych gospodarstw 

pomocniczych w instytucję gospodarki budżetowej 

Szanowny Panie Ministrze! Od dawna wiadomo, że jednym z podstawowych 

elementów służących resocjalizacji osadzonych jest stworzenie im możliwości 

pracy. Działające przy większości zakładów karnych byłe już gospodarstwa 

pomocnicze przez lata zatrudniały skazanych przy rozmaitych zajęciach. Ich 

przekształcenie w instytucję gospodarki budżetowej spowodowały jednak, że 

dotychczasowa forma ich działalności nie została w pełni utrzymana.  

Bardzo proszę Pana Ministra o odpowiedź na poniższe pytania związane z 

ww. zmianami. 

1. Na podstawie jakich przesłanek podjęto decyzję o połączeniu często 

niezwiązanych ze sobą gospodarstw pomocniczych w nową instytucję 

gospodarki budżetowej? 

2. Jak przeprowadzone zmiany wpłynęły na bardzo trudny i niezwykle 

istotny proces resocjalizacji osadzonych poprzez pracę? 

3. Proszę o podanie, ilu osadzonych pracowało przed wprowadzonymi 

zmianami, a ilu na koniec 2012 r.? 

Z poważaniem 

Poseł Krystyna Łybacka 

Poznań, dnia 30 stycznia 2013 r. 

 


